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Odpowiedź: To jest w pewnym sensie mój debiut, bo po raz pierwszy w życiu startowałem w
wyborach poza Świnoujściem. Uważam, że wynik, który osiągnąłem jest dobry i dziękuję wszystkim
za udzielone poparcie. Startowałem w okręgu drugim, obejmującym miasto Świnoujście oraz powiaty
kamieński, gryficki, goleniowski i łobeski. Nie mówiłem o tym wcześniej, ale moim celem jako lidera
listy było, by Koalicja Obywatelska w tym okręgu, który w sumie dysponuje pięcioma mandatami,
zyskała większość. I to się udało. Trzy osoby z naszej listy zdobyły mandat, więc cel został osiągnięty.
Przy okazji gratuluję pani Beacie Smoleńskiej z Gryfic oraz Adamowi Fedeńczakowi z Nowogardu za
uzyskanie świetnych wyników. Na pewno będziemy godnie reprezentować region nadmorski,
wspierając wszystkie dobre decyzje marszałka Olgierda Geblewicza - bo wyobrażam sobie, że będzie
kandydatem na to stanowisko i będzie potrzebował silnego wsparcia w sejmiku. A oceniając dziś
wyniki z całego województwa, takie wsparcie na pewno otrzyma.

Zaś co do drugiej sprawy, o którą Państwo pytacie. Przede wszystkim czekam na termin pierwszej
sesji, gdzie ogłoszone zostaną wyniki wyborów, czekam na złożenie ślubowania radnego. Na dziś
jedno jest pewne: będę radnym sejmiku województwa zachodniopomorskiego. Jednocześnie, po wielu
latach pracy przechodzę wreszcie na emeryturę i mam zamiar więcej czasu poświęcić i rodzinie, i
swojemu zdrowiu. Na pewno jednak będą miały miejsce sytuacje, by reprezentować sejmik, to
oczywiście będę wówczas obecny w Szczecinie.

 


